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Deset godina unazad, studenti Departmana za geografiju, turizam i hotelijerstvo
Prirodno-matematičkog fakulteta Univerziteta u Novom Sadu na raznim lokacijama svoje
sugrađane uveseljavaju tematskim večerima realizovanim u okviru predmeta „Animacija i
logistika u turizmu“, koju sa velikim uspehom vodi prof. dr Anđelija Ivkov Džigurski.

      

   Za svega 1.000 dinara, koliko iznosti cena ulaznice za ovakve performanse, gosti mogu da
uživaju u tročasovnom programu koji za njih pripremiju studenti III godine hotelijerstva i u večeri,
za koju su zaslužni studenti gastronomije. Sav prihod od prodatih ulaznica opredeljen je za
pomoć onima kojima je potrebna, po izboru samih studenata.
   Poslednji događaj zvučnog naziva „Veče sa Drakulom“, pod kojim je predstavljena susedna
Rumunija, u utorak, 07. februara u restoranu „Ribarac“ na Ribarskom ostrvu kraj Novog Sada,
pomoć je namenjena Udruženju roditelja prevremeno rođene dece "Optimistik" iz Novog Sada.
Studenti poručuju da nemaju tremu kada su u pitanju ovakvi događaji, ali su višestruko
zadovoljni što im je pružena prilika da nauče da organizuju jedno ovakvo veče.
   A šta kaže dekanica PMF-a, prof. dr Milica Pavkov Hrvojević, koja, kada god joj to obaveze
dozvoljavaju, ne propušta da na ovim, sve sprektakularnijim susretima, koji okupljaju sve više
publike, isprati svoje studente?
   - U vremenima kada su svakodnevnica teroristički napadi, smrt i bolesti, ovakvo jedno veče,
pre svega humanitarnog karaktera, a onda i zabavnog, su nešto što svima prija, a pre svega
ljudima dobre volje i otvorenog srca, tako da pretpostavljam da je to razlog što ovakve večeti
posećuje sve više ljudi - izjavila je za naš portal dekanica, naglasivši pritom, da uvek posebno
pohvali one studente koji pokažu da su i pored toga što su mladi, spremni da pokažu i svoju
humanu stranu.
   - Oni pri ovakvim organizacijama pokazuju i svoju stručnost i sposobnost, jer čitav ovaj
proces, od odabira teme, preko sadržaje do realizacije, i toga kome će prikupljena sredstva
nameniti, iznesu potpuno samostalno. Svaki put budem zatečena i shvatim da su mladi ljudi ti
koji imaju kapacitet da ovu zemlju povedu na put boljitka – sa neskrivenim zadovoljstvom je tom
prilikom rekla naša sagovornica.
   Po njenom mišljenju, ovakve vidljive aktivnosti studenata, su najbolja pozivnica za buduće
studente PMF-a:
   - Deparman za geografiju, turizam i hotelijerstvo svake godine upisuje veći broj studenata, a
ovakve večeri su sigurno najbolja promocija onoga šta se na fakulutetu radi. Na licu mesta
budući studenti mogu da se uvere kakav je kvalitet studija na ovom fakultetu - zaključila je prof.
dr Milica Pavkov Hrvojević.
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